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Delnice, 22. svibnja 2015.

Z A P I S N I K
s 129. sjednice Gradonačelnikovog stručnog kolegija

održane 22. svibnja 2015. godine
u Maloj vijećnici s početkom u 8,00 sati

PRISUTNI:  Ivica  Knežević,  gradonačelnik,  Đulio  Jusufi,  voditelj  Odsjeka  za  proračun  i
financije, Davorka Grgurić, voditeljica Odsjeka za komunalni sustav, imovinu, prostorno uređenje i
promet, Zvezdana Jerković, ravnateljica Dječjeg vrtića „Hlojkica“ Delnice, Hrvoje Zatezalo, „Risnjak
– Delnice“ d.o.o.,  Dragan Abramović,  zapovjednik  JVP Delnice,  Tomislav  Mrle,  voditelj  Stručne
službe  za  obavljanje  poslova  tijela  Grada,  samouprave  i  uprave  i  Klaudija  Kumpar,  tajnica
gradonačelnika.

Izostanak je ispričala Katarina Mihelčić, Mirela Srkoč Šenkinc, Indira Rački Joskić i Dario
Medvedec.

IZVJEŠTAJNI KOLEGIJ

ĐULIO JUSUFI
- Poslani  su  materijali  za  sjednicu  Gradskog  vijeća.  Glavna  točka  je  rebalans  Proračuna  s

popratim odlukama te izmjenom Plana razvojnih programa. Na sjednicu se upućuje i Godišnje
izvršenje Proračuna za 2014. godinu.

- Agencija za plaćanje u poljoprivredi izvršila je kontrolu radova na Supilovoj ulici i kontrolu
računovodstva za izvršene radove.

- Obračun naknade za MO Lučice i Delnice.
- Obrazac JOPPD.
- Osiguranje službenih vozila.
- Postupanje  po  izvršenim mjerama  vezano  za  energetsku  učinkovitost  i  obnovljive  izvore

energije.
- Prisustvovanje sastanku na temu projekta „Škocijan – Risnjak“ u Ljubljani.
- Tjedno unošenje potrošnje električne energije.
- Pismo potpore za Rea Kvarner.
- Davanje  informacija  građanima  o  programima  Fonda  za  zaštitu  okoliša  i  energetsku

učinkovitost.
- Posjet HABOR-u.

DAVORKA GRGURIĆ
- Sudjelovanje u izradi rebalansa proračuna s naglaskom na komunalne programe.
- Pregled dokumentacije i obilazak Supilove ulice. Redoviti koordinacijski sastanci. Izvođačima

su predani ugovori o izvođenju, nadzoru su predani ugovori o nadzornu. Dobili su projektnu
dokumentaciju i dogovor je da bi početak radova trebao biti 1. 6. Slijedi montaža semafora za
što postoji sav potreban materijal.

- Očekuje se ponuda izvođača za sanaciju visećeg mosta u Brodu na Kupi.
- Pregled građevinskih knjiga i računa za radove na nerazvrstanim cestama.
- Naknade za nezakonito izgrađene zgrade i ažuriranje kompletne evidencije.



- Izdavanje rješenja za komunalni doprinos.
- Izrada Ugovora za najam javne površine za postavljanje terasa.
- Na Odluku o uređenju prometa zatražena je suglasnost MUP-a.
- U pripremi je izrada Odluke o prodaji  izvan prodavaonica po kojoj bi Supilova ulica bila

izuzeta iz te kategorije.
- Odluka o načinu obavljanja komunalnih djelatnosti prilagođena je izmjenama zakona vezano

uz prijevoz pokojnika.
- Nakon dobivene procjene pripremljena je Odluka o cijeni zemljišta.
- Evidencija horizontalne signalizacije. Gradonačelnik je konstatirao da je signalizacija koja je

rađena na jesen već izbrisana te pita što se može učiniti da ona bude kvalitetnija. Davorka
Grgurić navodi da se signalizacija iscrtava po novim standardima vezanim za štance u boji i
supstance su takve da slabo „drže“. Može se postaviti plastični film koji se lijepi na asfalt i
visine je oko 5 mm iznad vozne plohe. To je kvalitetnije rješenje ali i skuplje te će zatražiti
ponude.

- S odvjetnikom je obiđena kuća „Bolf“, lokacija je snimljena i napravljeno je rješenje koje će
danas biti  poslano vlasnicima odnosno nasljednicima kuće. Isto će se napraviti  i  za objekt
bivšeg DIP-a na kojem je fasada u očajnom stanju, ružna je i opasna te će se uputiti vlasnici
zgrade da istu saniraju.

- Pokrenut je postupak legalizacije garaža u Ulici S. S. Kranjčevića.
- Zbog Norijade, Prometno redarstvo je zajedno s predstavnicima MUP-a dežuralo na prostoru

kraj fontane.
- Prometno redarstvo izdalo je 10 kazni.
- Popisani su objekti na Polanama nakon čega su izdana nova Rješenja za komunalnu naknadu.
- Gradonačelnik je zatražio da se kontaktira Mikrogoran kako bi se nabavilo adekvatno računalo

da bi kamera na novom trgu mogla nesmetano raditi i pohranjivati snimke.

HRVOJE ZATEZALO
- Intenzivno se uređuju zelene površine,  kosi se Park kralja Tomislava te zelene površine u

Brodu na Kupi. Do sada je pokošeno Šetalište I. G. Kovačića, prostor uz prometnicu prema
Brodu na Kupi i groblje u Crnom Lugu.

- Zbog pojave voluharica potrebno je tretirati nasad lavande. Gradonačelnik je predložio da se
lavanda preseli na rotor jer se u sadašnjem prostoru „gubi“.

- Kamenjari i vaze zasađeni su cvijećem. Preostaje još zasaditi prostor kraj INE i u parku.
- Pokošen je i prostor gdje su kante za odlaganje otpada na odmorištima.
- Čišćenje Radničkog doma nakon Norijade.
- Analiza cijene kamiona komunalnog poduzeća.
- Gradonačelnik  je  zatražio  izvješće  o  dimnjačarskoj  službi  kako  bi  se  vidjelo  koliko  je

korisnika dimnjačar obišao, koliko je dimnjaka servisirano u odnosu na ukupan broj, da se vidi
dinamika  čišćenja  prema  normativima  propisanim  Odlukom  o  dimnjačarskoj  službi.
Gradonačelnik je predložio da „Risnjak – Delnice“ uzme maksimalan broj volontera koji bi
bili od pomoći dimnjačarskoj službi.

ZVEZDANA JERKOVIĆ
- Suradnja s Knjigovodstvenim servisom i sređivanje pedagoške dokumentacije.
- Pripreme za oproštaj od budućih prvašića uz prigodni program.
- Rad s pripravnicama za njihov drugi ogledni rad.
- Danas ističe  rok za  predaju  zamolbi  za  upis  djece u vrtić  te  će  se  sljedeći  tjedan  sastati

komisija. Gradonačelnik navodi da će preuzeti odgovornost da se u Vrtić upišu sva djeca pa
ako treba i preko standarda. Po mome nalogu primit ćete svu djecu koja ispunjavaju uvjete.

- Održana je sjednica Odgajateljskog vijeća.

DRAGAN ABRAMOVIĆ
- Odrađena je papirologija potrebna za registraciju vozila.



- Košnja trave.
- Nabava odjeće i obuće za obilježavanje 140-te obljetnice DVD-a
- Dan čišćenja, dan tehnike.
- Intervencija ispumpavanja šahte.

GORDANA PISKAČ
- Sastanak s  Komunalcem na  temu rekonstrukcije  Supilove  ulice,  sastanak s  Agencijom za

plaćanja u poljoprivredi vezano za pravdanje sredstava od strane EU.
- Izrada rebalansa.
- Očekujemo potpisivanje ugovora s HT-om.
- Fojnar na Potoku radi.
- Očekuje se inspekcijski nadzor kako bi kafić u vlasništvu Zidara u Brodu na Kupi počeo s

radom.
- Dogovor s Urbanizmom oko legalizacije privatnih garaža u Ulici S. S. Kranjčevića.
- Dogovor s Urbanizmom za produženje građevne dozvole za cestu u Poslovnoj zoni K1 i cestu

koja vodi do stare ambulante.
- Zatražiti ponudu za izradu idejnog projekta tržnice.
- Sastanak s PGŽ na temu ceste za Petehovac.
- Izrada troškovnika za cestu Šetalište I. G. Kovačića.
- Održan je sastanak s predstavnicima slovenske udruge za školu u prirodi koji su zainteresirani

koristiti naše objekte koje su obišli s direktorom GSC-a.
- Idejni  projekt  za  kanalizaciju  Crni  Lug  predan  je  nadležnim institucijama,  slijedi  proces

izvještavanja prema Europi te traženje sredstava. S obzirom na predviđanja bilo bi dobro da se
ide s ishođenjem lokacijske dozvole te da ista glasi na Grad, a Glavni projekt bi trebao raditi
Komunalac koji će biti i nositelj investicije.

- Odvjetniku uputiti zahtjev gospođe Ivane Andrić koja traži lokaciju za smještaj.

TOMISLAV MRLE
- Izrada rješenja po zaključcima Socijalnog vijeća, redovito mjesečno izvješće o socijali prema

PGŽ.
- Izrada odluke i zapisnika za javna priznanja.
- Javne potrebe u rebalansu, priprema potrebnih odluka.
- Aktivnosti vezane uz obilježavanje Dana Grada i Kotar Festa.
- Kontakt s Upravnim sudom u Rijeci u svezi eventualne žalbe na prijem u službu.
- Održan je sastanak Izbornog povjerenstva s predstavnicima političkih stranaka, izrađena su

rješenja za sva biračka mjesta.
- Izrađeni su i poslani HZZZ ugovori o stručnom osposobljavanju za 11 kandidata.
- Obrađen je zahtjev prema  Zakonu o pravu na pristup informacijama.
- Pripremljena je i sazvana 15. sjednica Gradskog vijeća.
- Za Gradsko vijeće pripremljene su izmjene odluke o financiranju političkih stranaka, odluke o

naknadama za članove radnih tijela te za rad vijeća MO.
- Prema uputi Inginspekta potrebno je odrediti osobu za polaganje prve pomoći. Novi volonteri

bit će osposobljeni za rad na siguran način. Potrebno je pripremiti Pravilnik o zaštitnoj odjeći i
obući. 

Dovršeno u 9,10.

Tajnica gradonačelnika Gradonačelnik
Klaudija Kumpar Ivica Knežević, dipl. iur.




